



M/S Al Zubair General Trading - Abu Dhabi

Tel: +971 2 6740271

Fax: +971 2 6740272

السادة / مؤسسة الزبير للتجارة - أبوظبي

هاتف: +971 2 6740271

فاكس: +971 2 6740272

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،

**الموضوع: شهادة تأهيل واعتقاد**

**Subject: Pre-Qualification Certificate**

Sharjah Electricity & Water Authority would like to extend its greetings and best wishes of success.

يطيب لهيئة كهرباء ومياه الشارقة أن تتقدم لكم بأطيب التحيات والتمنيات بالتوفيق..

With reference to the above subject, we are pleased to advise you that M/S Nuhas Oman LLC in Sultanate Oman has been pre-qualified by SEWA and registered as approved Manufacturers for Low Voltage Cable & Electric Wires. As per pre-qualification document, and according to SEWA prevailing Regulations and Rules.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه .. يسرنا أن نحيطكم علماً بأن مصنع نحاس عمان - سلطنة عمان قد تم اعتماده وتأهيله من قبل الهيئة ليكون ضمن الشركات المعتمدة لدى الهيئة لتصنيع كبلات الضغط المنخفض والأسلاك الكهربائية، وفقاً لمستندات التأهيل المقدمة واللوائح والنظم المتبعة لدى الهيئة.

Please note that this certificate is valid for a period of three years only as from its date of issue.

الرجاء الملاحظة بأن هذه الشهادة ستكون سارية المفعول لمدة ثلاثة أعوام اعتباراً من تاريخ إصدارها.

Best regards.

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام.



م. ابراهيم راشد ديماس  
Eng. Ibrahim Rashid Demas  
مدير عام الهيئة  
Director General